

entered into were for five years; and as those contracts were now about expiring, it was of considerable importance that provision should be made for new contracts, in order that public business may not be retarded.

On motion of **Hon. Mr. Sanborn**, seconded by **Hon. Mr. Burnham**, the report was adopted.

PEACE AT PUBLIC WORKS, BETTER PREVENTION BILL

The House went into Committee of the Whole (**Hon. Mr. Ferguson** in the chair) several verbal amendments having been made, progress was reported, and leave asked to sit again on Wednesday.

CRUELTY TO ANIMALS BILL

Not being printed, was discharged from the orders of the day, and ordered to be taken into consideration on Wednesday next.

SECOND REPORT OF THE COMMITTEE ON PRINTING

Hon. Mr. Sanborn read the report and said the question was one of a good deal of importance, and should be acted upon during the present session as the present contracts soon expired, and whoever entered into new contracts for the work should be ready to commence at that time, so that there might be no break in the work, but that it should be carried on with efficiency according to the rules of the Printing Committee, who with great care have economized the expenditure very much. He would now move that the report be adopted.

Hon. Mr. Campbell requested the postponement of the adoption of the report until tomorrow, as the subject was still under consideration of the House of Commons. He would endeavour to do all he could to strengthen the hands of the committee to enable them to carry on the business in the satisfactory way it is now being done.

Hon. Mr. Sanborn did not think it was necessary to wait until the report had been adopted in the other branch of the Legislature. However one day would make no great delay, but he would not like to see it postponed any later than to-morrow. The order of the day was then discharged; it was ordered that the report be taken into consideration tomorrow.

entraver la bonne marche des affaires publiques.

Le rapport est adopté sur la motion de l'honorable **M. Sanborn** appuyé par l'honorable **M. Burham**.

BILL CONCERNANT LE MAINTIEN DE LA PAIX DANS LE VOISINAGE DES TRAVAUX PUBLICS

Le Sénat se forme en comité général sous la présidence de l'honorable **M. Ferguson**. Après avoir entendu plusieurs propositions d'amendement, il est fait rapport de l'évolution des travaux; la prochaine séance est remise à mercredi.

BILL CONCERNANT LA CRUAUTÉ ENVERS LES ANIMAUX

Le Bill n'étant pas encore imprimé, il est rayé de l'Ordre du jour et réinscrit pour mercredi prochain.

DEUXIÈME RAPPORT DU COMITÉ DES IMPRESSIONS DU PARLEMENT

L'honorable **M. Sanborn** donne lecture du rapport et déclare qu'il s'agit d'une question importante qui exige que l'on prenne des mesures au cours de la présente session, les contrats actuels venant prochainement à expiration. Les nouveaux adjudicataires devront être prêts à commencer le travail tout de suite pour qu'il n'y ait pas d'interruption. Il faudra toutefois continuer à respecter les règles établies par le Comité des Impressions qui ont permis de faire des économies importantes. Il demande l'adoption du rapport.

L'honorable **M. Campbell** demande que l'adoption du rapport soit remise à demain étant donné que la Chambre des Communes n'a pas clos les débats à ce sujet. Il promet de faire de son mieux pour renforcer le comité et lui donner les moyens de continuer son travail d'une manière aussi satisfaisante que par le passé.

L'honorable **M. Sanborn** pense qu'il n'est pas nécessaire d'attendre l'adoption du rapport par l'autre Chambre. Un délai d'un jour n'est pas trop important, cependant il ne faudrait pas que la question soit remise à plus tard que demain. Ce point est ensuite rayé de l'Ordre du jour et réinscrit pour demain.